
Grundejerforeningen Holmstrup Bakker 

Dagsorden for mødet: 

Torsdag d. 26/09-2024 

19.00 

Mødet a�oldes hos: Bent Holmstrupgårdsvej 210 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Mødeleder: Eigil 

Referent: Afd.2 Thor 

Dagsorden: 

 

1. Valg af referent og ordstyrer 

Thor afd 2 

2.Godkendelse af referat 

Godkendt 

3. Økonomi v. Agner  

Aarhus kommune har givet 75.000kr som erstatning for �ernet skov/beplantning ud mod Viborgvej.  

Der er på papiret fundet en afløser for Agner som kasserer, hun skal vælges på næste generalforsamling.  

4. Grønne områder v. Eigil 

Der var knækkede nogle træer i et stormvejr i august måned, der er ryddet op og beskåret lidt ekstra.  

Eldalen 4 har bedt om at få �ernet træer 1 m fra stakit, de�e er gjort.  

 

Erik (gartner) har prøvet at klippe et område ved Jernaldervej 346, men har opgivet grundet arealet er for 

blødt/vådt.  

 

Pæl på vejareal ved Holmstruphøjvej 233 er knækket, Eigil forsøger at få Aarhus Kommune �l at ski�e 

denne.  

 

Hvis man oplever at køretøjer påkøre materiel på vejene i grundejerforeningen Holmstrup Bakker, vil det 

være en fordel at tage billeder af køretøjet og skaden. 

5. Viborgvej 

Der er problemer med oversigtsforhold på cykels�en når man kører ud fra Holmstruphøjvej og ud på 

Viborgvej. Eigil vil prøve at tage fat Østjyllands Poli� for ny besig�gelse af krydset.  

 

 

6. Beplantning ved Viborgvej 

Halv-væltede træer skal fældes på arealet ved Viborgvej inden der skal genplantes.  



Eigil fremviser et �lbud på genplantning af arealet. Thor �lbyder at plante arealet �l – 800 stk. Thor går forbi 

og ser på arealet og melder retur �l bestyrelsen.  

Afd. 1 vil gerne bidrage økonomisk, men der takkes nej �l at fine �lbud. 

 

7. Flytning af bænk ved søen. 

Bænken bliver stående ind�l videre, placeringen bliver genvurderet �l foråret hvis der kommer flere klager 

over placeringen. 

 

8. Kursus i bestyrelsesarbejde. 

CEJ er ikke vendt retur på henvendelse vedr. kursus i bestyrelsesarbejde.  

9. Eventuelt 

Eigil fortæller at han har været �l Beredskabschefernes årsmøde og rundsender en krise-tjekliste noget ala 

den fremsendte fra Beredskabsstyrelsen.  

Der bliver snakket om at a�olde et kursus i forberedelse i �lfælde af kriser.  

Der bliver spurgt �l hvorfor der er små grundejerforeninger og én hovedbestyrelse 

Det er beslu�et i�. byggemodning af arealerne. Materialet �l strukturen blev i sin �d udleveret af Aarhus 

Kommune – strukturen er �nglyst. 

Man har �dligere forsøgt at sammenlægge at grundejerforeninger �l én stor, men forslaget blev nedstemt. 

Der bliver spurgt �l ekstra beskæring ved Holmstrupgårdvej 148 - Erik (gartner) kommer og beskærer. 

Eigil spørger Erik (gartner) om pris på fræsning og e�ersåning at blomsterarealer. 

 

Der står stadig afspærringsmateriel i ´bunden af Jernaldervej´ ved 338.  

Der har været problemer med hjertestarter ved Holmstrupgårdsvej, firma har været forbi for at udbedre 

problemet.  

  

 

 

Evt. a�ud meldes �l Eigil. 

M.v.h. 

Eigil 

 


